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Zápis z  jednání zastupitelstva obce Sendražice konaného dne 21.12.2011 v obecním hostinci. 

Začátek jednání v 19 hodin. 

Přítomno: ZO -  V.Horák, M.Holeček, V.Modrý, F.Matěna, ing.Hrubý,  Z.Pejcha, Z.Dusová 

Omluven:  

Hosté: dle prezenční listiny 

 

Starosta přivítal přítomné a než zahájil jednání uctila se památka zesnulého Václava Havla a 

poté zahájil jednání  v 19.01 hodin. Sdělil, že zasedání bylo řádně svoláno. Dále konstatoval, 

že je přítomno 7 členů zastupitelstva z celkového počtu 7, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

Starosta seznámil přítomné s programem: 

 

1. Schválení programu   

2. Návrh a schválení ověřovatelů 

3. Schválení nové vyhlášky poplatku ze psů 

4. Schválení nové vyhlášky o poplatku používání veřejného prostranství 

5. Schválení převzetí projektu 

6. Úprava rozpočtu 

7. Rozpočet na rok 2012 

8. Schválení dodatku smlouvy Marius Pedersen o svozu a odstavování komunálního 

odpadu 

9. Schválení odpisového plánu 

10. Zhodnocení roku 2011 

11. Informace 

12. Diskuze 

13. Závěr 

 

 

1. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

    Návrh usnesení č.1/21122011 

    Zastupitelstvo obce Sendražice souhlasí s uvedeným programem. 

    Výsledek hlasování : Pro:  7   Proti: O   Zdrželo se: 0 

 

2. Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu pana Františka Matěnu  a pana Václava 

Modrého.  Starosta dal hlasovat o návrhu 

 

    Návrh usnesení č.2/21122011 

    Zastupitelstvo obce Sendražice souhlasí s výše uvedenými ověřovateli. 

    Výsledek hlasování : Pro:    7  Proti:  0     Zdrželo se: 0 

 

  

3. Starosta obce seznámil přítomné, že bylo potřeba předělat vyhláška o poplatku ze psů,            

jelikož je zastaralá. 

Ceny se nemění a zůstávají stejné. Vyhláška bude vyvěšena na úřední desce OÚ. 

 

    Návrh usnesení č.3/21122011 

    Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje vyhlášku o poplatku ze psů 

    Výsledek hlasování : Pro:   7   Proti:  0     Zdrželo se: 0 
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4. Starosta obce seznámil přítomné s tím, že byla přepracována vyhláška o místním 

poplatku za užívání veřejného prostranství, která bude zveřejněna na úřední desce. 

 

Návrh usnesení č.4/21122011  

Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje vyhlášku o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství 

            Výsledek hlasování : Pro:   7         Proti:  0    Zdrželo se: 0 

 

 

 

5. Obec obdržela od pozemkového úřadu vypracované projekty na vjezdy na pole 

k Nedělištům a druhý se týká vyprojektované cesty pod Hájem (jde o vjezd do lesa 

k panu Černému čp.21 ) 

 

Návrh usnesení č.5/21122011  

            Zastupitelstvo obce Sendražice schvaluje převzetí projektů od pozemkového úřadu 

            Výsledek hlasování : Pro:   7         Proti:  0    Zdrželo se: 0 

 

 

 

 

6. Paní účetní přečetla úpravu rozpočtu, která tvoří přílohu č.1 tohoto zápisu 

 

Návrh usnesení č.6/21122011  

Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu rozpočtu 

            Výsledek hlasování : Pro:   7         Proti:  0    Zdrželo se: 0 

  

 

7. Paní účetní přečetla návrh rozpočtu na rok 2012. V příjmech a výdajích byl schválen  

ve   výši 3 425 917,- Kč  

 

Návrh usnesení č.7/21122011  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na rok 2012 

           Výsledek hlasování : Pro:   7         Proti:  0    Zdrželo se: 0 

 

 

8. Schválení dodatku smlouvy Marius Pedersen. Místostarosta obce přečetl dodatek ke 

smlouvě o svozu a odstraňování komunálního odpadu. 

 

Návrh usnesení č.8/21122011  

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č.1 ke smlouvě s Mariusem Pedersenem o 

svozu a odstraňování komunálního odpadu 

            Výsledek hlasování : Pro:   7         Proti:  0    Zdrželo se: 0 
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9. Starosta obce seznámil přítomné s odpisovým plánem. Obec bude odepisovat 

rovnoměrným odpisem 

 

Návrh usnesení č.9/21122011  

Zastupitelstvo obce schvaluje odpisový plán  

           Výsledek hlasování : Pro:   7         Proti:  0    Zdrželo se: 0 

 

 

10. Starosta obce zhodnotil rok 2011 ohledně prací, které se v obci uskutečnili a 

poděkoval ing.Krtičkovi za dotaci , o kterou požádal prostřednictvím firmy Johns 

Controls na opravu dětského hřiště.   

 

 

11. Informace:  

a) Je možnost požádat dotaci na opravu obecních  památek přes Mikroregion až do 

výše 50%. Obec nechala zpracovat návrh na restaurování pískovcový kříž( zvonička)  

cena je 97 800,- Kč a kříž na hřbitově 66 600,- Kč 

 

 

12. Diskuze: 

 

a. ing.Dušek – kolik peněz stál obec odvoz hlíny ze hřiště do písníku – starosta 

odpověděl, že to byla akce pana Khuna na jeho náklady a obec to nic nestálo 

 

b. p.Michalička – vjezdy, cesty zda budou provedeny z dotací nebo ze svých 

finančních prostředků – starosta odpověděl, že je to závislé na dotaci, ale i v  

rozpočtu roku 2012 je počítáno pro tento rok s částkou 1 000 000,- Kč 

 

c. p.Čížek – zda by bylo možné mít týdenní svoz – p.Černá odpověděla, že se 

domluví s firmou, zda by to šlo zajistit  

 

d. p..Kopecký – o kolik se jedná vjezdů a cest v projektu, který si obec nechala 

zpracovat – pan Matěna odpověděl, že přesné číslo neví, ale asi o 50  

 

e. p.Martínek – obec, když fotbalistům poskytne dotaci na činnost ve výši 75 000,- 

Kč tak jakým způsobem jsou nápomoci pro obec- starosta odpověděl, že celý rok 

se starají o hřiště a že i nejvíce akcí, které se v obci konají se odvíjí právě tam 

 

 

 

 

13. Závěr: 

Starosta poděkoval přítomným za účast a jednání ukončil ve 20.05 hod. 
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Václav Horák, starosta   …………………… 

 

 

 

Zdeněk Pejcha, místostarosta ……………………….. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: František Matěna   ……………………. 

 

                                 Václav Modrý ……………………. 

 

 

 

 Zápis vyhotovila 21.12.2011 Iva Černá 

 

 

 

 

 

 

 


